
Bijlage 1 van de besluitenlijst commissie Maatschappelijke Zaken van 8 juni 2020
Beantwoording rondvragen:

1. Vraag SP over het budget voor aanschaf nieuwe AED’s 
Welk budget hebben we voor aanschaf van nieuwe AED’s?
Wij hebben zelf geen middelen begroot voor de aanschaf van nieuwe AED’s. Hiervoor putten 
wij uit de subsidie van € 10.000 per jaar die wij van de Regionale Ambulance Voorziening 
(RAV) krijgen.

De afgelopen periode heeft de coördinerende EHBO vereniging de huidige dekking van ons 
AED netwerk geïnventariseerd en in beeld gebracht waar er extra AED’s nodig zijn om snel 
hulp te kunnen verlenen.  Met name in Heesch en mindere mate in Heeswijk Dinther zijn extra 
AED’s nodig.

We willen deze extra AED’s aanschaffen van het resterende budget dat wij van de RAV 
hebben gekregen van € 16.915. Uw raad zal op 25 juni a.s. een besluit nemen of dit budget 
hiervoor ingezet kan worden.

Mocht dit budget niet (meer) toereikend zijn, dan zal het college een apart besluit nemen voor 
het beschikbaar stellen van extra middelen.

2. Vraag D66 over het informeren raad over de fusie basisscholen i.p.v. besluitvorming.
Waarom wordt er nu geen raadsbesluit over de fusie van de basisscholen aan de raad 
voorgelegd en wordt de raad geïnformeerd?
De raad had een half jaar voor de beoogde fusie, voor 1 februari jl, kunnen besluiten de 
openbare school Delta zelf in stand te houden om zo het openbaar onderwijs te behouden.

Aanvankelijk gingen wij uit van een raadsbesluit, omdat wij op dat moment geen zekerheid 
hadden over de haalbaarheid van de fusie en het behoud van het openbaar onderwijs in  de 
fusieschool. Echter, dit besluit is nu niet meer nodig omdat de fusie voldoende draagvlak heeft 
bij alle betrokkenen en dus door kan gaan en het openbaar onderwijs in de fusieschool wordt 
behouden.

3. Vraag van Politieke Partij Blanco over Maatwerk Aanpak Bernheze
Wethouder Van Moorselaar heeft u toegezegd u nader te informeren over de stand van zaken 
(financieel, gebruik) van de stimuleringsregeling voor burgerinitiatieven, de Maatwerkaanpak 
Bernheze (MAB) en het Maatschappelijk Ondersteuningsfonds (MOB). In twee overzichten 
hebben wij deze informatie voor uw commissie samengevat. Zie bijlage 2 en 3 bij de 
besluitenlijst.
Twee opmerkingen daarbij:

 Dit jaar wordt het armoedebeleid geëvalueerd. Het MOB maakt onderdeel uit 
van het armoedebeleid.

 We gaan de bekendheid van de aanpak van MAB vergroten.  MAB is een 
manier van kijken en een houding die ons “buiten de hokjes/lijntjes leert 
kleuren” en ons integrale (soms onorthodoxe) oplossingen leert vinden. We 
willen deze MAB aanpak inbedden in de integrale toegang. Daar waar 
maatwerk nodig is waar de reguliere voorzieningen niet in voorzien, kan MAB 
worden ingezet. 
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